
Protokoll fört vid Samrådsgruppens möte den 6/8 2014 i Boulecenter Falkenberg 

1. Ordförande Helge Bloch öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna. 

2. Närvarolistan ifylldes. 

Närvarande var :  Rolf Bengtsson Hjärt & Lung, Lilian Sibelius Interboule,  Helge Bloch Lejonen, 

Bengt-Göran Nilsson Petanque, Olof Alth PRO, Stig Andersson SPF, Gert-Erik Carlsson Tullbron, 

Lennart Larsson Veteranerna,Sonya Eriksson Årstad, Gert Sibelius Falkboule,Bengt Horn 

Vessigebro. EJ närv: Rolf Nilsson Båtklubben. Dessutom deltog Ove Johansson med information  

angående vintersäsongen. 

3. Föreslagen dagordning fastställdes. 

4. Till protokollsjusterare valdes Lilian Sibelius Interboule.                                                                               

     Alliansens ordf. Ove Johansson lämnade ett kortfattat referat från styrelsemötet den 4/8: beslut         

om investering av klimatanl. I bortre delen av hallen för c:a 10.000:-, Lysrören skall succesivt 

utbytas samt  en offert skall införskaffas för gjutning av tillbyggnaden av cafeterian. Vidare inför 

vinterserierna en enkät om hur lagen vill spela Fredag fm. o fredag em., eller fredag och lördag. 

Denna enkät skall vara inlämnad senast den 15/8.  

 5. Föregående mötesprotokoll;Godkändes utan ändringar. 

6. Vad har hänt i föreningarna: Inget har hänt speciellt nu under sommaren.Veteranerna har en 

del som har avlidit, Vessige har fått 6 st. nya, Hjärt & Lung 3 st. nya, Tullbron har c:a 80 

medlemmaroch inget nytt har hänt,Interboule blir färre och färre,Årstad har fått några nya och 

PRO har fått 2 nya. 

7. Övriga frågor: Bengt-Göran Nilsson påpekade att hallvärdarna skall använda räfsor och 

skyffeljärn för att hålla anläggningen i bästa trim. Stig påpekade att resultattavlornas ställ skall 

utköras på morgonen men att klubbarna själv placerar ut vilka de behöver använda. En allmän 

önskan var att Alliansstyrelsen på sin agenda har en punkt på dagordninngen där 

Samrådsgruppens protokoll genomgås och lämnar kommentarer och synpunkter. Lilian Sibelius 

framförde deras problem med hallvärdsskapet, då dom har många passiva medlemmar.Detta är 

en fråga för Alliansstyrelsen att ta ställning till. Stig Andersson visade en brochyr för att få 

ersättning på ölburkar från Tyskland eller Danmark.  

8. Nästa möte bestämdes till den 5/11 klockan 15.00 

    

Falkenberg den 6 augusti 2014 

 

Sekreterare: Stig Andersson                                                          Justeras: Lilian Sibelius 


